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Z A P I S N I K 

 

s 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara, održane 28. svibnja 2019., u Gradskoj 

vijećnici soba br. 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 8,00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Kristina Ozdanovac, Radivoj Đurić, Ivana Radoš, Robert Rapan, Darija 

Benaković, Tomislav Šota, Filip Sušac, Sava Manojlović Igor Naletilić, 

David Vlajčić, Renata Kovačić, Domagoj Bilić, Jasmina Jukić, Predrag 

Mišić, Darko Buljan, Goran Bošnjak, Srđan Kolar, Aleksandar 

Pribičević, Vesna Vujić, Borislav Nikolić, Damir Maduna i Mirjana 

Semenić Rutko 

 

Odsutni vijećnici: Biljana Gaća  

   

Ostali nazočni: gradonačelnik, zamjenici gradonačelnika Marijan Pavliček, Ivana 

Mujkić i Srđan Milaković  

Pročelnici –N. Gažo, M. Grubišić, D. Kobašević, Ž. Pul, S. Tokić, V. 

Šibalić, D. Čulig i I. Antolović 

L. Nikšić – voditeljica Odsjeka za upravljanje gradskom imovinom  

S. Mitrović – stručni suradnik za razvoj civilnog društva, rad s mladima 

i nacionalnim manjinama i zdravstvenu zaštitu  

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara 

R. Rac – HRV 

J. Miškić – Gradska knjižnica Vukovar 

I. Štrangarević -  Komunalac d.o.o. 

D. Foriš – Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

   M. Kulić – DV Vukovar 1 

   M. Latinović – DV Vukovar 2 

R. Marić – Gradski muzej Vukovar 

Vedrana Đumić - Sportski objekti Vukovar 

V. Žilić - VURA 

K. Lovrenščak  – Tehnostan d.o.o. 

M. Sekulić – Turistička zajednica 

Z. Jukić – Javna vatrogasna postaja Vukovar 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

B. Šašić – viši savjetnik za opće poslove, poslove gradskog vijeća i 

mjesne odbore i predstavnici medija 

 

Predsjednik otvara sjednicu, pozdravlja nazočne i poziva Boška Šašića, višeg 

savjetnika za opće poslove, poslove Gradskog vijeća i mjesne odbore da izvrši prozivku 

vijećnika. 

Nakon prozivke utvrđuje se kako je na sjednici nazočno 22 od ukupno 23 vijećnika te 

se konstatira kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

Predsjednik pita ima li primjedbi na skraćeni zapisnik s 19. sjednice, održane 13. 

ožujka 2019. 

Primjedbi nije bilo. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje zapisnika sa 19. sjednice, održane 13. ožujka 

2019. i isti je jednoglasno (22) usvojen. 
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Predsjednik otvara aktualni sat gradonačelnika 

S. Kolar – komentira kako umirovljenici imaju problem s produljenjem karte za prijevoz iz 

mjeseca u mjesec jer moraju doći u Vukovar te pita može li Grad organizirati to u Borovu 

naselju 

M. Pavliček – odgovara da radi kapaciteta s kojim Grad raspolaže nije moguće organizirati 

produljenje mjesečne karte u Borovu naselju. Umirovljenici su zadnjih pet dana u mjesecu 

dužni doći u Vukovar i produljiti kartu za nadolazeći mjesec i smatra da oni koji kartu koriste 

redovito i dolaze u grad, u centar, tako da to i nije veći problem. 

S. Kolar – nije zadovoljan odgovorom i smatra da Grad to može organizirati kao što je 

organizirano i plaćanje računa gradskih tvrtki. Još jednom moli da se razmisli o ovoj 

mogućnosti. 

F. Sušac – pita što Grad poduzima glede produženog boravka u osnovnim školama. 

Gradonačelnik – od 1. siječnja Grad je preuzeo osnivačka prava nad osnovnim školama i radi 

se sve kako bi se zadovoljili interesi roditelja, a više o temi će reći pročelnik UO za kulturu, 

obrazovanje, sport, branitelje, socijalnu politiku i civilno društvo.  

D. Kobašević – svjesni problematike od nove pedagoške godine 4 osnovne škole na području 

Grada Vukovara imat će produženi boravak, a ostale 2 osnovne škole nisu iz objektivnih 

razloga u mogućnosti isto uvesti, a to su OŠ A. Bauera i OŠ N. Andrića. Po završetku obnove 

OŠ N. Andrića i one će biti u planu za spomenuti program. 

G. Bošnjak – drago mu je što je sklopljen ugovor za hotel Dunav i što konačno imamo 

investitora no iz naslova u Vukovarskim novinama uočio je da je najavljeno kako će se hotel 

otvoriti 2023. Kroz tekst članka koji govori da će nakon ishodovanja svih potrebnih dozvola, 

nakon 18 mjeseci, nekretnina preći u vlasništvo investitora. Pita je li potrebno 18 mjeseci za 

papirologiju i može li se to ubrzati. To veže za činjenicu kojom se investitor obvezao da 

nakon što dobije sve dozvole izgradi novi hotel u zakonskom roku od 7 godina. Čudi se što je 

potrebno 7 godina za izgradnju hotela, a u naslovu članka stoji kako će se hotel otvoriti 2023. 

Traži objašnjenje. 

Gradonačelnik – prvi rok od 18 mjeseci se oslanja na kompromis između Grad i investitora 

koji je procijenio da mu toliko vremena treba kako bi sve isprojektirali i zaokružio poslovni 

proces jer su u pitanju procedure na koje nisu navikli. Radi se o projektiranju i izgradnji i 

pronalaženju hotelskog lanca, odnosno partnera koji će biti u samom objektu. Rokovi su takvi 

jer je investitor imao potrebu uzeti si dovoljno vremena kako bi izrealizirao investiciju, 

svjestan opasnosti na samom objektu koje se kriju u različitim segmentima, od administracije 

do faze izvođenja radova. Budući se planira srušiti postojeći objekt i graditi novi upitno je što 

će se zateći, odnosno kakva će biti mogućnost za temeljenje i koliko će taj postupak oduzeti 

vremena, odnosno koliko će tehnološki biti izazovan. Može se činiti predugi rok, ali s druge 

strane su sve činjenice koje se tiču i rokova i interesa za taj objekt išle u prilog tome da 

trebamo biti maksimalno otvoreni jer objekt stoji prazan dugi niz godina, na dva dosadašnja 

natječaja nitko se nije javio i sve su to argumenti koji idu u prilog tome da nismo u poziciji 

nešto uvjetovati rokovima i tempom izgradnje, a na kraju iz iskustva na Vodotornju vidljivo je 

da kad su u pitanju takvi radovi dolazi do probijanja rokova jer takvi objekti kriju 

nepoznanice i ne zna se kako će sve teći dok ne krene sama izgradnja. I sam bi volio da je sve 

to brže, ali to je nerealno očekivati u okruženju u kojem se nalazimo.  

G. Bošnjak – drugo pitanje, u ime Kluba, postavlja vezano za povećanje broja zaposlenih u 

2018. za 579 u odnosu na prethodnu godinu. Komentira da je to velika brojka koja upada u 

oči i teško je percipirati gdje je zaposleno toliko osoba te pita da gradonačelnik pojasni gdje 

većina tih zaposlenih radi. 

I. Mujkić – odgovara kako se radi o podacima HZMO koji se redovito prate, pokušali su 

zatražiti informaciju o kojim točno radnim mjestima se radi no taj podatak ne mogu dobiti. 

Otvoreno je novih tvrtki, tu je i vojska, zapošljava se preko raznih projekata. Ponavlja kako se 
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radi o podacima HZMO, a ne podacima HZZ-a koji pokazuju sliku nezaposlenih osoba što bi 

bilo manipuliranje. Podatak HZMO točno prikazuje novootvorena radna mjesta kojih je u 

prosincu 2018. bilo 579 više nego u prosincu prethodne godine. 

Gradonačelnik – komentira da je sve obrazložio na tiskovnoj konferenciji pa ga malo čudi 

pitanje. Sama činjenica da je 56 obrta više u gradu bi trebala upućivati na odgovor. Sve je 

navodio u tiskovnoj, počevši od tvrtke Ricosta koja već ima preko 100 zaposlenih, tvrtka 

Borovo, call centar itd., tu se mogu naći nova radna mjesta. 

G. Bošnjak – komentira kako se radi o velikom broju radnih mjesta, no ako tu ulazi i vojska, 

policija, državne institucije onda mu je jasnije, jer nisu to novozaposleni. 

S. Manojlović – pita što Grad poduzima u suzbijanju komaraca i uništavanju larvi s obzirom 

na vremenske uvjete. 

Gradonačelnik – odgovara da službe rade svoj posao, UO za kulturu, obrazovanje, sport, 

branitelje, socijalnu politiku i civilno društvo u svom djelokrugu rada ima i javno zdravstvo i 

u suradnji s Veterinarskom vrše nadzor. Do sada je izvršeno 6 larvicidnih tretiranja, a 

adulcitivna tretiranja nisu moguća zbog vremenskih okolnosti. Potrebna su tri dana bez 

oborina kako bi se isušilo tlo, a i posebni uvjeti s obzirom na vjetar kojeg skoro ne smije biti 

jer je niska tolerancija na gibanje zraka tako da kada se skupe uvjeti kreće se s adulcitivnim 

tretiranjem koja su predviđena i iz zraka i sa zemlje orošavanjem. Za pretpostaviti je, s 

obzirom na klimatske okolnosti da ćemo imati popriličan broj komaraca. No s obzirom na 

okolnosti možemo biti zadovoljni. 

I. Naletilić – komentira radove na nadvožnjaku kod Luke Vukovar te kako svakodnevno 

svjedoče novim ulaganjima u infrastrukturu kako je najavio ministar prilikom otvaranja 

marine. Na tragu spomenutog zanimaju ga najave oko početka izgradnje obilaznice. 

Gradonačelnik – Vlada je usvojila program obnove komunalne infrastrukture Grada Vukovara 

u vrijednosti cca. 1.500.000.000,00 kn, Vukovar je u tijeku ogromnih investicija koje brzo 

mijenjaju sliku grada. Bio bi zadovoljniji kad bi operativa mogla pratiti dinamiku, kad ne bi 

imali zastoja, slika bi bila dinamičnija i bolja, transformacija bi bila izraženija. Izgradnja 

obilaznice kreće, nakon ljeta bi trebao biti raspisan natječaj za prvu fazu izvođenja radova 

koja iznosi preko 200 mil kn i početkom 2020. mogu očekivati radove na prvoj fazi izgradnje 

vukovarske obilaznice na potezu od Vinkovačke ulice do čvora Lužac. Vukovar doživljava 

svoju renesansu, Vlade RH se prema Vukovaru očituje kroz projekte, izgradnji infrastrukture, 

povećanju radnih mjesta…smatra da je to put kojim treba ići i izražava zadovoljstvo što sve 

teče svojim redom.  

M. Semenić Rutko – komentira članak iz Jutarnjeg lista koji se tiče komunalnih tvrtki koje 

prijete Vladi da će bojkotirati projekte vrijedne 4,3 milijarde eura zbog kazne od 200, mogući 

stečajevi i poskupljenje vode. Navedeno je kako Hrvatska grupacija vodovoda i kanalizacije, 

koja okuplja domaća komunalna vodovodna poduzeća, razmatra mogućnost da i službeno 

svojim članicama pošalje naputak da privremeno obustave rad na projektima vodno-

komunalnih projekata financiranih iz fondova Europske unije zbog “gorućih problema u 

provođenju tih projekata” gdje su već neka poduzeća od Rijeke do Splita odustala. Od države 

se traži da preuzme dio troškova tih financijskih korekcija. Penalizacije pritom iznose od pet 

do 25 posto ukupne vrijednosti projekta, a s 25 posto su kažnjene tvrtke iz Poreča (53 milijuna 

kuna), Rovinja (20 milijuna kuna), Jastrebarskog (18 milijuna kuna), dok su Krk, Šibenik, 

Vukovar i neki drugi veći projekti kažnjeni s ukupno 60 milijuna kuna. Zanima je je li 

gradonačelnik upoznat s tom činjenicom, što se radi po tom pitanju, da li smo platili 

spomenute penale, odnosno u kojoj smo fazi, i ako smo platili penale tko će snositi troškove. 

Gradonačelnik – situacija je državu zatekla nespremnu i povukli su se projekti aplicirani 

prema EU, govoreći o projektima iz 2010., 2011. i 2012. Kada su se ti projekti pripremali na 

način da su potpisnici svih ugovora lokalna vodovodna poduzeća, pa tako i Vodovod grada 

Vukovara, no sve se radilo i radi se pod nadzorom Hrvatskih voda kao prvog kontrolnog tijela 
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gdje se zapravo ništa nije moglo napraviti bez njihova odobrenja i one su zapravo vodile cijeli 

taj proces. Ustanovljeno je kao je to pogrešan način jer vodovodne tvrtke nemaju kapaciteta 

za provođenje takvih projekata. U takve projekte se ulaže puno novca, to se radi jednom u 50 

godina i samim time je logično da za to nema kapaciteta. Svojevremeno su kao vijećnici HDZ 

apelirali i upozoravali na uočene nepravilnosti s naznakom da to neće biti dobro. Kao 

gradonačelnik pokušavao je savjetovati tadašnju direktoricu no pitanje je kako bi i to ispalo, 

no činjenica je da su se sva vodovodna društva našla u problemima i uz sve to došlo je do 

propadanja gospodarskih subjekata koji su bili izvođači na tim radovima. Grad Vukovar, 

odnosno Vodovod grada Vukovara je odmah dobio sustegu od 5 %. na jednoj od četiri faze, 

one u vrijednosti 70 mil. Nema razloga za brigu da će doći do stečaja tvrtke ili da će voda 

poskupiti zbog odšteta. Sreća u nesreći je što nije sve loše odrađeno, naplatilo se 12 mil od 

tvrtke koja je posrnula, preko jamstava, kako bi tvrtka Vodovod sanirala nastalu situaciju. 

Ističe da je tijekom procesa loša komunikacija i suradnja sa Središnjom agencijom za 

financiranje i ugovaranje koja neprestano nešto mijenja, od ljudi do pravila i to stvara veliki 

pritisak u radu, prisutne su i prakse na koje nismo navikli. Smatra da smo na razini države 

nepripremljeni jer se novci moraju vračati radi pogrešaka koje su trebale biti uočene ranije od 

strane agencije, a nisu.  

D. Tišov – komentira da je članak u Jutarnjem listu napisan paušalno što se tiče Vukovara i 

što se tiče korekcija i sustega, radi o dvije različite kazne. Oni imaju korekciju na jedan 

ugovor periferna naselja vrijednosti 100 mil kn, korekcija je 5 % na taj ugovor i korekcija je 

dana neposredno nakon odabira izvođača 2015. i taj iznos se plača od 2016., odnosno kada su 

započeti radovi. Vodovod grada Vukovara, kao i sve vodovodne tvrtke u RH, je dobio 

korekciju na ugovor o nazoru koji je zahvatio sve vodovode jer kada je objavljen tender bio je 

na snazi stari zakon o javnoj nabavi koji nije bio usklađen s direktivama EU. Što se tiče 

saniranja štete i samih ugovora od tri građevinska ugovora dva su završena, radi se o 

perifernim naseljima i centru grada, ostao je ugovor s izvođačem koji je u predstečajnom 

postupku, tvrtka koja je radila uređaj za pročišćavanje otpadnih voda i on je napravljen nešto 

više od 60 % i za sad su naplatili sve garancije koje su naplative, u postupku je saniranje štete, 

raspisivanje tendera već ovog tjedna za novog izrađivača natječajne dokumentacije s rokom 

od tri mjeseca i planiraju do kraja godine odabrati novog izvođača radova uređaja za 

pročišćavanje te u 2020. misle zatvoriti projekt. Problem je u tvrtki koja je u predstečaju i radi 

toga radovi stoje.  

M. Semenić Rutko – kaže da nisu doznali kakve su posljedice za građane, a plaćamo 

najskuplju vodu u RH. želi inicirati tematsku sjednicu na ovu temu jer sve rečeno vijećnici 

nisu znali, a s obzirom da je Vodovod gradska tvrtka misli da Gradsko vijeće treba biti 

upoznato s ovom problematikom. 

D. Tišov – smatra da kad je u pitanju sama cijena vode vijećnica nije u pravu da je Vukovar 

među najskupljima. Napominje da se korekcije plaćaju od 2016. i taj ugovor je zatvoren. 

R. Đurić – napominje kako se gradonačelnik fokusirao na pomoć obrtnicima i poduzetnicima. 

Napominje da je prije par godina ulaganje Grada bilo oko 200.000,00 kn, a sada se ulaže oko 

2 mil. po ulaganju u gospodarstvo drugi smo u RH. zanima ga hoće li se i ubuduće fokusirati 

na poduzetnike i obrtnike. 

Gradonačelnik – Vukovar je drugi grad u državi po izdvajanjima za gospodarstvo iz 

proračuna što su utvrdile institucije temeljem analiza. Uloženo je puno truda, znanja, novca, 

razgovora s poduzetnicima da bi se došlo do ovakvog rezultata. Od početka je gospodarstvo u 

fokusu, zahvalan je ministarstvu financija što je to prepoznalo. 

I. Mujkić – na drugom smo mjestu po ukupnim izdvajanjima i na trećem mjestu po 

izdvajanjima po glavi stanovnika. Napominje da se radi o izdvajanjima iz proračuna i radi se 

o podacima za 2017. Dodaje da se izdvaja i iz Fonda za obnovu i razvoj grada Vukovara, u 

2018. izdvojeno je 13 mil s obzirom da je tu dio izdvojen iz intervencijskog plana koji se 
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mogao utrošiti u bilo što, a utrošeno je u dodatne mjere razvoja i poticanja poduzetništva koje 

se sad realiziraju. U taj iznos nisu ubrojane mjere za poljoprivredu, ni povlaštene cijene najma 

poslovnih prostora, ni mjere ulaganja u poslovni imenik koji je izdan. Ima puno mjera koje 

rade i time potiču poduzetnike. 

Gradonačelnik – podaci za 2017. su objavljeni prije dva mjeseca, nagodinu će biti istaknuti 

podaci za 2018. te se nada da ćemo biti opet pri vrhu. 

B. Nikolić – komentira da su nedavno na Grad prenesena osnivačka prava nad osnovnim 

školama i time je Grad dobio nove ovlasti. Jedna od njih je imenovanje školskih odbora i 

sukladno zakonu propisano je da se kod imenovanja članova školskog odbora u školama u 

kojim se nastava održava na jeziku i pismu nacionalnih manjina osigura razmjerna 

zastupljenost pripadnika nacionalnih manjina prema proporcionalnom udjelu učenika iz 

redova nacionalnih manjina u ukupnom broju učenika te škole. Temeljem toga pita je li 

prilikom imenovanja članova školskog odbora vodio računa o ovoj odredbi i na koji način. 

D. Kobašević – odgovara da u istom članku na koji se vijećnik referira ne piše da je vođenje 

računa o razmjernoj zastupljenosti pripadnika nacionalnih manjina obveza osnivača, oni mogu 

biti i iz redova nastavnika. 

B. Nikolić – komentira ako se članovi izaberu i ako nije dovoljan broj članova iz reda 

pripadnika srpske zajednice trebao bi osnivač osigurati proporcionalni udio prema broju 

učenika iz redova nacionalnih manjina u ukupnom broju učenika.   

Gradonačelnik – dodaje da nitko nema intenciju da netko bude zakinut, to im nikada nije bila 

namjera i zato traži povratne informacije. 

I. Mujkić – nakon preuzimanja osnivačkih prava dio školskih odbora je bio formiran, 

imenovala ih je Županija s obzirom da su imali osnivačka prava. Dio školskih odbora koje je 

imenovao Grad ove godine tvrdi da su vodili računa o proporcionalnoj zastupljenosti za škole 

koje imaju u programu provođenje nastave na srpskom jeziku. 

B. Nikolić – kaže da ta odredba po njegovim saznanjima nije poštivana u OŠ Siniše 

Glavaševića jer su tamo umjesto tri člana izabrana dva s obzirom na broj učenika srpske 

nacionalnosti koji pohađaju tu školu. 

I. Mujkić – odgovara da je od strane Grada imenovan jedan član iz redova srpske zajednice, a 

koga je škola imenovala nije u nadležnosti Grada. 

Gradonačelnik – u školski odbor od sedam članova tri člana imenuje osnivač, tri člana 

nastavničko vijeće i jednog člana imenuju roditelji. Zamjenica je napomenula da je Grad od 

tri člana jednog imenovala iz redova srpske nacionalne manjine. Što je izglasalo nastavničko i 

roditeljsko vijeće u ovom trenutku to Grad ne zna. Ukoliko je došlo do nezadovoljstva vidjet 

će što je obveza osnivača. 

D. Maduna – pita mogu li gradski vijećnici izvršiti uvid u ugovor sklopljen za hotel Dunav 

kako bi mogli stvoriti sliku o preuzetim obvezama Grada, te možebitne sankcije. 

Gradonačelnik – provjerit će s UO za prostorno uređenje….postoje li odredbe ugovora koje su 

tajne, misli da ih nema. 

M. Pavliček – dodaje da se Grad maksimalno zaštitio i naravno bio korektan prema 

investitoru. Ukoliko investitor, budući je uplatio 10% od tražene cijene, ne ishoduje sve 

dozvole polog ostaje Gradu i zemljište ostaje u vlasništvu Grada. Po uplati cjelokupnog 

iznosa zemljište prelazi u vlasništvo investitora, ali mora dati bankovno jamstvo od 20% i 

dužan je tu investiciju sukladno zakonu pustiti u pogon i dobiti sve dozvole u roku sedam 

godina u protivnom Grad ima pravo aktivirati jamčevinu od 20% i na taj se način osigurati. 

Grad se zaštitio i isto tako se obvezao pomoći investitoru da se ubrza ishodovanje svih 

potrebnih dozvola jer se radi o strateškoj investiciji i cilj je da što prije bude realizirana. 

D. Maduna – svoje pravo želi iskoristiti ne jer nešto sumnja već jer kao vijećnik ima to pravo. 

P. Mišić – zanima ga u kojoj su fazi, tj. kad se očekuje nastavak radova na Otoku sportova i 

kada se očekuje završetak kompletnog projekta. 



 
6 

Gradonačelnik – investitor su Hrvatske vode, došlo je do zastoja radi izvođača radova koji je 

prebjegao u BIH, radovi stoje i predstavljaju problem Gradu i građanima na koje se to 

reflektira. Zahvaljuje svima na razumijevanju. Grad s Hrvatskim vodama ima izuzetno dobru 

suradnju, u pitanju su velike investicije, no investitor je raskinuo postojeći ugovor kojeg je 

dobila tvrtka Vodogradnja, ali kao zajednica sa 7-8 poduzeća. Investitor (Hrvatske vode) je 

ponudio svakom članu te zajednice da preuzme određeni posao budući su radovi 80% 

izvršeni, ostali su završni radovi. Nažalost nitko od članova zajednice nije htio prihvatiti i 

preuzeti posao, tj. nastaviti ga i dovršiti tako da su bili prisiljeni raskinuti ugovor. Slijedi 

raspisivanje novog natječaja s tim da su projektanti zapisali zatečenu situaciju i sukladno tome 

će raspisati natječaj. Po razgovorima s Hrvatskim vodama projekt bi trebao biti završen do 

kraja ove godine. 

I. Radoš – s obzirom da raste broj gradova koji se uključuju u ljetovanje Vukovaraca 

osnovnoškolaca pita nastavlja li Grad praksu organiziranja besplatnog ljetovanja i ove godine. 

Gradonačelnik – odgovara da je to jedna lijepa praksa koju su zatekli i unaprijedili. 

I. Mujkić – od sredine lipnja kreće prva skupina na ljetovanje, krstarenje Jadranom i 

ljetovanje za 50 djece na Korčuli. Ta ljetovanja idu preko škola koje same predlažu učenike. 

U lipnju izlazi javni poziv za ostalu djecu koja se žele javiti. Destinacije za koje imaju 

potvrdu su Veli Lošinj – tri termina i Čiovo. Unazad dvije godine povećali su broj destinacija, 

a razlog su Gradovi prijatelji koji pokazuju poštovanje prema Vukovaru i Vukovarcima i 

braniteljske udruge koje su se povezale. Prošlo ljeto preko 400 djece je bilo na ljetovanju te 

vjeruje da će i ove godine imati tako velik broj djece. 

V. Vujić – pita za staro pravoslavno groblje - teško je doći do tamo kada pada kiša, nema 

nadstrešnice, u lošem je stanju i pita što Grad planira poduzeti 

Gradonačelnik – projekti se realiziraju sukladno prioritetima, a u najavi su neki drugi projekti 

pa će u dogovoru s predstavnicima manjine pravoslavne vjeroispovijesti vidjeti što su 

prioriteti. 

V. Vujić – komentira da je teško odabrati projekte od prioriteta i „za žive i za mrtve“ no 

povećan je priliv sredstava u proračun te smatra da bi trebalo biti prostora za obnovu 

pravoslavnog groblja. Drugo pitanje postavlja ispred Kluba vezano za kružni tok kod Luke 

Vukovar, zanima je što će bisti s Crvenim magacinom, hoće li se on devastirati, ostaje li 

ovakav kakav je, hoće li biti sredstava da se on uredi jer je on kulturno dobro. 

Gradonačelnik – dovezuje se na prethodno pitanje i kaže da je Parohijski dom u Županijskoj 

ulici je financiran sredstvima Fonda za obnovu i razvoj grada Vukovara, investicija vrijedna 

7.5 mil kn. Došao je novi zahtjev da se financira izgradnja objekta iza Srpskog doma, radi se 

o višemilijunskom projektu i trebali bi kao predstavnici manjinske zajednice balansirati i znati 

što su prioriteti. Razumljive su želje da se sve odmah riješi no to u praksi nije moguće, treba 

se voditi prioritetima. Vezano za Crveni magacin kaže da izgradnja kružnog toka ne zadire u 

njegove gabarite. 

V. Vujić – moli da se uloži dodatni napor kako bi se pravoslavno groblje uredi jer zaista loše 

izgleda.   

D. Buljan – komentira novootvorenu Marinu koja je otvorenog tipa, a bilo je primjera iz kojih 

se vidjelo što to znači kad je u pitanju Dunav. Smatra da to nije remek djelo kako je 

predstavljeno jer ne vidi tko bi tu ostavio svoje plovilo kada svaki mali val koji može doći 

npr. od broda će poljuljati brodicu koja će udarati o beton koji je sa strane i može nanijeti 

štetu, da ne govori o šteti koju može nanijeti led. Pita što će učiniti da se napravi bar lukobran 

kojim bi se zaštitila plovila. 

Gradonačelnik – odgovara da su svjesni toga i u razgovorima s Hrvatskim vodama su suglasni 

da se radi o akvatoriju buduće lučice koja bi trebala oživiti kada se napravi šetnica prema 

Vučedolu, kad se nasipa novih 10 ha sa lukobranom duljine cca. 750 m. Svjesni trenutne 

situacije koncem godine je u planu nasipavanje krupnog kamena tkz pera kojeg će postaviti 
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uzvodno od Marine kako bi je zaštitili od struje. Svjesni su problema od početka i požurit će 

projekt koji će zaštiti plovila i omogućiti funkcionalno korištenje Marine  

R. Kovačić – komentira križanje Ulice A. Starčevića i Domovinskog rata, spojnicu koja je 

napravljena u smjeru Ulice 12. redarstvenika te pita je li moguće, radi povećanja sigurnost, 

postaviti pješački prijelaz od toplane prema školi i jedno konveksno prometno ogledalo. 

D. Čulig – htjeli su već izgraditi pješački prijelaz međutim trebaju napraviti prometni elaborat 

kojim će pješački prijelaz koji se nalazi 50 m dalje ukinuti i izmjestiti ga na novu lokaciju. 

Žele to riješiti u kompletu i čekaju uporabnu dozvolu za novi spoj prema Ulici kralja Petra 

Krešimira i time će sve obuhvatiti i napraviti novu pješačku stazu, a prometno ogledalo nije 

problem i riješiti će ga. 

A. Pribičević – pita za odlazni put na Dobroj vodi, pitanje je već postavljano na prethodnim 

sjednicama. Odlaznog puta nema i bilo je već prometnih posljedica, pita ima li Grad rješenja i 

planira li se u dogledno vrijeme nešto poduzeti. 

Gradonačelnik – trebalo bi sagledati moguća rješenja i predlaže da održe sastanak na kojem 

će sagledati sve mogućnosti kako bi došli do nekog rješenja. 

D. Čulig – u fazi su razmatranja da probiju spoj od crkve do naselja na Dobroj vodi kako bi 

spojili biciklističkom stazom spoj do starog željeznički most koji više nije u funkciji s 

Dobrom vodom i samim time bi usjekom napravili spoj od crkve prema naselju. Dio oko 

Vuke ima dosta neraščišćenih imovinsko pravnih odnosa koji bi se duže i teže rješavali. 

Trebaju razmotriti što je prihvatljivo za turizam i funkciju.  

T. Šota – komentira radove na području Olajnice, vidljiva je nova slika grada te pita što se još 

planira. 

Gradonačelnik – napravljena su 172 nova parkirna mjesta s novom ulicom na trasi između 

višestambenih zgrada paralelno s rijekom Vukom, no to je tek početak preobražaja tog dijela 

grada. Radovi su u tijeku, no ponovno dolazi do problema s operativom na samom gradskom 

stadionu gdje treba biti postavljena nova atletska staza, s novom vizurom tog objekta. 

Hrvatske vode su krenule sa šestom fazom rekonstrukcije obale utvrde rijeke Vuke na način 

da su krenuli od strane Adice u Ulici 204. vukovarske brigade i idu prema Vuki i u fazi su 

sanacije postojeće vegetacije, odnosno rušenja i trasiranja novog traka šetnice gdje bi šetnica, 

koja sada završava kod željezničkog mosta, probojem kroz nasip, koji će se rušiti, izbila na 

Ulicu 204. vukovarske brigade gdje će biti dva upusta raspona 12 m gdje će prema kućama 

nastati novo jezero s otočićem u sredini koje željno očekuje zajednica sportsko ribolovnih 

udruga jer će to biti novo mrjestilište za ribu. Sačuvat će željeznički most za koji su Hrvatske 

vode već ishodile dozvolu od HŽ-a da ga uklone, no na inicijativu TZ Vukovar i UO za 

kulturu, obrazovanje, sport, branitelje, socijalnu politiku i civilno društvo, budući su u njemu 

prepoznali turistički potencijal i u razgovorima s projektantima razgovarali da ga pretvore u 

pješačko biciklistički most s dugačkom rampom radi sigurnost za građane. U konačnici ih 

čeka uklanjanje cijelog nasipa što su dogovorili i s ministrom Butkovićem, a masu tog 

materijala će iskoristiti za poravnavanje rupa i time će otvoriti cijelu vizuru kako je ona 

prirodno nekad izgledala prema Adici i dobit će se dojam cjelovitosti prostora koja je sad 

izgubljena, na koncu će završni čin biti izgradnja Ekonomske škole koja će biti sadržajno 

obogaćena s ciljem dovođenja mladih u grad s dosadašnje lokacije na Trokutu. Taj dio grada 

će poprimiti sasvim novi izgled. 

D. Benaković – zanima je u kojoj su fazi radovi na OŠ Nikole Andrića i mogu li se nadati 

prelasku u novu školu od početka pedagoške godine. 

D. Kobašević – kaže da javna nabava raspisana početkom travnja i u trenutku je ocjenjivanje 

ponuda i ukoliko ne bude žalbi radovi kreću sredinom ljeta, a plan za obnovu je 18 mjeseci. 

Očekuju da će biti završena do drugog polugodišta pedagoške 2020-2021. godine.  

Gradonačelnik – drago mu je što su pokrenuli ovaj projekt i dobili novce od države. Nakon 

niza godina školovanja u lošim uvjetima svi s nestrpljenjem očekuju završetak radova. Grad 
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otkupljuje parcele oko škole kako bi osigurali jednu lijepu zelenu površinu da djeca imaju 

primjerene uvjete. 

D. Vlajčić – komentira kako mu je bilo drago što je gradonačelnik obišao vjernike 

pravoslavne vjeroispovijesti u dane Uskrsa, kao i kad je obišao nogometni klub Vuteks-Sloga 

pokazavši da ne dijeli građane po ni jednoj osnovi. Pita misli li hoće li njegov primjer slijediti 

političari predstavnici nacionalnih manjina jednako odgovorno, s dozom poštovanja i 

dostojanstva kada se obilježavaju vjerski i državni blagdani većinskog naroda, aludirajući na 

kolonu sjećanja na žrtvu Vukovara i polaganje vijenaca. 

Gradonačelnik – stranka iz koje dolazi, HDZ; ne dijeli ljude ni po jednoj osnovi. Misli da je 

ova gesta bila potrebna, što se i očekuje od prvog čovjeka grada tko god on bio. Smatra tu 

gestu vrlo bitnom jer je doprinos smirivanju situacije i trasiranje puta kojim bi trebalo ići. Ne 

želi to koristiti kako bi nekome nešto nametao, no odavno je došlo vrijeme i političari bi 

trebali biti predvodnici ovakvih poteza. Svjestan je kako su osjetljive stvari u pitanju i treba ih 

uvažiti i treba biti svjestan ukoliko žele graditi grad i državu u kojoj će svi biti zadovoljniji 

ovakav čin je neophodan te se nada trenutku kada će zajedno sudjelovati u svim 

obilježavanjima, ne kako bi širili bratstvo i jedinstvo već pokazali respekt i čin uvažavanja. 

D. Bilić – primjećuju kako je Vukovar veliko gradilište i ove godine i izuzetno ga veseli što 

niz tih građevinskih radova izvodi i gradska tvrtka Komunalac, a donedavno su te radove 

izvodile tvrtke koje nisu bile iz naše županije. Pohvaljuje tvrtku koja je izašla na tržište te su 

otišli korak dalje i ugovaraju poslove na području Općine Tompojevci i Osječko-baranjske 

županije. Čuo je kako su dobili poslove i u Đakovu pa ga zanima je li to točno i koliko radova 

je ugovorio Komunalac prema trećim stranama. 

Gradonačelnik – komentira da je ogromna promjena u pitanju i za nju su bile potrebne godine 

i pohvaljuje te pomake. 

I. Štrangarević – potvrđuje da je tvrtka Komunalac ugovorila radove na kanalizaciji vodovoda 

na području Đakova vrijednosti 4 mil kuna za ovu godinu. Između ostalog su prisutni u 

izgradnji vodovodne infrastrukturne koju dobiju putem javnih natječaja za rekonstrukciju 

vodovodne mreže J. bana Jelačića vrijednosti 1,8 mil kn, rekonstrukciji dijela plinske mreže 

za PPD na potezu Aljmaš - Osijek vrijednosti 500.000,00 kn. Posegnuli su po prvi na radove 

na energetskoj obnovi i dobili radove vrijednosti 1,1 mil kn, a cilj im je bio povezati lokalne 

obrtnike i njima dati prostora jer pojedinačno ne mogu sudjelovati u takvim natječajima, a 

njihova uloga je bila osigurati inženjere i infrastrukturu tj ono što se natječajno traži uz manje 

natječaje s okolnih općina. Trenutno imaju ugovorene radove u vrijednosti 9 mil kuna koji su 

iznad opsega ugovora s gradom Vukovarom. Prošlogodišnji ukupni prihod im je bio 9,5 mil 

kn i ove god očekuju stopostotno povećanje. Trude se da ne kasne s radovima, nabavili su 

novu opremu i strojeve vrijednosti 5 mil kn, ulažu u ljude i tehniku, trenutno zapošljavaju 260 

osoba i očekuje da će ta brojka rasti. 

K. Ozdanovac – na prethodnim sjednicama vijećnik D. Maduna je doveo u pitanje ulogu 

gradonačelnika navodeći kako nitko iz državnog vrha ne dolazi na obilježavanja u grad 

Vukovar. Smiješno joj je to jer je na svečanoj sjednici predsjednik Gradskog vijeća duže 

pozdravljao goste nego što je trajao govor. Pita gradonačelnika je li zadovoljan količinom 

uvaženih gostiju, jer je očito važno koliko ih je došlo, a ne tko je došao. 

Gradonačelnik – kaže da se opaska odnosila na obilježavanje Dana branitelja kada nije bilo 

„važnijih“ uzvanika, tako se dogodilo jer je ministar bio spriječen. Na ovu sjednicu su svi 

došli jer su im se obaveze poklopile na našu ruku, bili su svi, predsjednica, premijer i ministri. 

Bilo je govora da je svojim radom i istupima otjerao sve iz Vukovara no pokazalo se da to 

nije tako kako se sada pokazalo. Ne gleda na to s te strane, tko dolazi, već koliko novca uspije 

privući u Vukovar i izgradnju infrastrukture i strateških projekata. Priželjkuje što duži period 

u kojem će privlačiti investicije u Vukovar, zahvalan je svakom gostu koji dođe u posjet 

gradu. U politici se koriste okolnosti koje mogu ići na ruku, pa je i situacija oko izbora tome 
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pridonijela jer Vukovar ima određenu težinu koju politika različitih razina gleda iskoristiti na 

način koji joj odgovara. No za grad i građane je to manje važno od onoga što ta politika 

odradi za Grad i život ljudi u njemu. Treba razmisliti u količini sredstava koja se ulaže u 

Vukovar, radi se o 1.440.000.000,00 kn i to treba isticati. 

K. Ozdanovac – smatra da bi svi trebali biti zadovoljni statusom Vukovara i onom što se gradi 

i radi u gradu. 

Gradonačelnik – napominje da je to bilo obilježavanje Grada Vukovara i svakom bi trebalo 

biti drago da ovdje dođe. 

 

Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda te je isti jednoglasno (22) 

usvojen 

D N E V N I     R E D 

1. Donošenje Pravilnika o stambenom zbrinjavanju osoba određenih struka i zanimanja 

za čijim radom postoji posebno iskazana potreba na području Grada Vukovara 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i Ž. Pul) 

2. Donošenje Odluke o ponovljenom postupku prodaje nekretnine na temelju javnog 

prikupljanja ponuda 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i L. Nikšić) 

3. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa Gradskog savjeta 

mladih Grada Vukovara za 2018. 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i M. Tomić) 

4. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Javne ustanove 

za upravljanje sportskim objektima grada Vukovara „Sportski objekti Vukovar“ za 

2018. 

(Izvjestitelji: T. Šota i I. Szabo) 

5. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture za 2018. 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i D. Čulig) 

6. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2018. 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i D. Čulig) 

7. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava 

ostvarenih od zakupa, prodaje, zakupa za ribnjake, prodaje izravnom pogodbom i 

davanja na korištenje bez javnog poziva poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH za 

2018. 

(Izvjestitelji: T. Šota i M. Grubišić) 

8. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava 

šumskog doprinosa za 2018. 

(Izvjestitelji: T. Šota i M. Grubišić) 

9. Donošenje Odluke o usvajanju Obračuna proračuna Grada Vukovara za 2018. 

(Izvjestitelji: T. Šota i V. Šibalić) 

10. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o korištenju poslovnih prostora i usluga 

Poduzetničkog inkubatora Vukovar 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i M. Grubišić) 

11. Donošenje Odluke o prijedlogu kandidata za suce porotnike Županijskog i Općinskog 

suda u Vukovaru 

(Izvjestitelji: D. Benaković) 

12. Prijedlozi i informacije 
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Vijećnica M. Semenić Rutko  predlaže da se razmotri o održavanju tematske sjednice o cijeni 

vode u gradu Vukovaru.. 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE PRAVILNIKA O STAMBENOM ZBRINJAVANJU OSOBA 

ODREĐENIH STRUKA I ZANIMANJA ZA ČIJIM RADOM POSTOJI POSEBNO 

ISKAZANA POTREBA NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost i Ž. Pul – pročelnica UO za prostorno uređenje, provedbu dokumenata 

prostornog uređenja i gradnje i upravljanje gradskom imovinom. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – nakon rasprave - suzdržani. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – nakon rasprave - suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: B. Nikolić, Ž. Pul, G. Bošnjak, gradonačelnik, D. Vlajčić, V. Vujić, 

predsjednik, M. Semnić Rutko, D. Maduna, D. Bilić. 

Nakon rasprave potpredsjednik daje prijedlog na glasovanje te s 15 glasova „ZA“ i 7 

glasa „SUZDRŽAN“ (ŽIVI ZID, MB365-STRANKA RADA I SOLIDARNOSTI, SDSS I 

SDP) donosi  

PRAVILNIK O STAMBENOM ZBRINJAVANJU OSOBA ODREĐENIH STRUKA I 

ZANIMANJA ZA ČIJIM RADOM POSTOJI POSEBNO ISKAZANA POTREBA NA 

PODRUČJU GRADA VUKOVARA 

 

Tekst Pravilnika se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE ODLUKE O PONOVLJENOM POSTUPKU PRODAJE NEKRETNINE 

NA TEMELJU JAVNOG PRIKUPLJANJA PONUDA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost i L. Nikšić – voditeljica Odsjeka za gradsku imovinu. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

Vijećnik S. Kolar odlazi sa sjednice, prisutno 21 vijećnik. 

U raspravi su sudjelovali: D. Maduna, L. Nikšić, G. Bošnjak, D. Vlajčić, F. Sušac. 

Nakon rasprave potpredsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (21) 

donosi  

O D L U K A 

o prodaji nekretnine na temelju javnog prikupljanja ponuda 

 I. 

Grad Vukovar raspisat će natječaj radi prodaje nekretnine na temelju javnog prikupljanja 

ponuda, i to nekretnine upisane na k.č. br. 622/15 u zk. ul. br. 9624 k.o. Vukovar, površine 
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1610 m², a koja u naravi predstavlja poslovnu zgradu u Poduzetničkoj zoni Priljevo, Vukovar, 

u vlasništvu Grada Vukovara. 

Predmetna nekretnina prodaje se radi omogućavanja gospodarskog i poduzetničkog ulaganja 

u Gradu Vukovaru.  

 II. 

Tržišna vrijednost nekretnine iz točke I. ove Odluke iznosi 1.850.000,00 kn, ista ujedno 

predstavlja i početni iznos kupoprodajne cijene, a utvrđena je korekcijom Procjembenog 

elaborata, budući da nakon dva uredno provedena kvalificirana ponudbena postupka nije 

zaprimljena niti jedna ponuda za kupovinu predmetne nekretnine.  

Procjeniteljsko povjerenstvo za područje Grada Vukovara na sjednici održanoj dana 26. 

ožujka 2019. godine dalo je pozitivno mišljenje i konstatiralo da je korekcija tržišne 

vrijednosti predmetne nekretnine utvrđena Procjembenim elaboratom br. 17-03/2019-SL 

izrađena u skladu s odredbama Zakona o procjeni vrijednosti nekretnina ( „NN“ br. 78/15 ). 

 III. 

Gradonačelnik Grada Vukovara ovlašćuje se na raspisivanje javnog natječaja radi prodaje 

nekretnine iz točke I. ove Odluke s utvrđenim početnim iznosom kupoprodajne cijene iz točke 

II. ove Odluke te na zaključenje ugovora o kupoprodaji s najpovoljnijim ponuditeljem, a sve 

sukladno Odluci o upravljanju i raspolaganju nekretninama u vlasništvu Grada Vukovara  

( „Službeni vjesnik“ Grada Vukovara br. 10/16 i 8/18 ). 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O REALIZACIJI 

PROGRAMA GRADSKOG SAVJETA MLADIH GRADA VUKOVARA ZA 2018. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost i S. Mitrović – stručni suradnik za razvoj civilnog društva, rad s 

mladima i nacionalnim manjinama i zdravstvenu zaštitu. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – suzdržani. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Bilić i F. Sušac. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te s 20 glasova „ZA“ i 

jednim glasom „SUZDRŽAN“ (ŽIVI ZID) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se godišnje Izvješće o radu Gradskog savjeta mladih Grada Vukovara za 

2018. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOG 

IZVJEŠĆA JAVNE USTANOVE ZA UPRAVLJANJE SPORTSKIM OBJEKTIMA 

GRADA VUKOVARA „SPORTSKI OBJEKTI VUKOVAR“ ZA 2018. 



 
12 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora financije i proračun i Vedrana 

Đumić – Sportski objekti Vukovar. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a –prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: B. Nikolić, V. Đumić, M. Semenić Rutko. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 20 glasova „ZA“ i 

jednim glasom „SUZDRŽAN“ (ŽIVI ZID) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješća o radu i  Financijsko izvješće Javne ustanove za upravljanje 

sportskim objektima Grada Vukovara „Sportski objekti Vukovar“ za 2018. godinu kojeg je 

usvojilo Upravno vijeće Javne ustanove „Sportski objekti Vukovar“, URBROJ: 40/19 od 30. 

siječnja 2019. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost i D. Čulig – pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i 

zaštitu okoliša. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – nakon rasprave - prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: D.  Buljan, D. Čulig, M. Semenić Rutko, D. Vlajčić, V. Vujić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (21) donosi  

O D L U K A  

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata  

i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. g. 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu kako slijedi:  

 

IZVRŠENJE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐENJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2018. g. 

                                A) PRIHODI PLAN IZVRŠENJE  

1 PRORAČUN              

1.212.500,00  kn  

                

637.734,56 kn  

53% 

2 KOMUNALNI DOPRINOS                 

500.000,00 kn  

                

449.596,83 kn  

90% 
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3 FOND ZA OBNOVU I RAZVOJ GRADA 

VUKOVARA 

          

23.430.000,00 kn  

          

16.150.476,03kn  

69% 

4 FOND ZA ZAŠTITU OKOLIŠA I 

ENERGETSKU UČINKOVITOST 

             

2.070.000,00 kn  

             

1.734.825,77 kn  

84% 

5 MUP                 

543.000,00 kn  

                

505.287,95 kn  

93% 

6 DONACIJE           

18.500.000,00 kn  

                                  

-     kn  

0% 

7 INTERVENCIJSKI PLAN                 

106.000,00 kn  

                

102.133,80 kn  

96% 

8 MINISTARSTVO REGIONALANOG 

RAZVOJA I FONDOVA EU 

                

650.000,00 kn  

                

650.000,00 kn  

100% 

9 SREDSTVA OD ZAKUPA JAVNIH 

POVRŠINA 

                

900.000,00 kn  

                

828.936,11 kn  

92% 

10 ŠUMSKI DOPRINOS                    

80.000,00 kn  

                   

80.000,00 kn  

100% 

                                    UKUPNO: 47.991.500,00  kn 21.138.991,05 kn 44% 

                                B) RASHODI     

I JAVNE POVRŠINE PLAN IZVRŠENJE  

1 PARKIRALIŠTA       

1.1 Izgradnja parkirališta - Olajnica              

4.500.000,00 kn  

             

3.770.876,03 kn  

84% 

  UKUPNO:              

4.500.000,00 kn  

             

3.770.876,03 kn  

84% 

2 POTPORNl ZIDOVI       

2.1 Hitne intervencije  

izvođenje i nadzor 

                   

25.000,00 kn  

                   

11.395,80 kn  

46% 

  UKUPNO: 25.000,00 kn 11.395,80 kn 46% 

3 PJEŠAČKE POVRŠINE I OSTALI 

OBJEKTI 

      

3.1 Spomen obilježje - Vodotoranj I faza 26.500.000,00 kn 8.772.203,58 kn 33% 

3.2 Spomen obilježje - Vodotoranj - popratni 

sadržaj II faza 

10.000.000,00 kn 2.389.378,54 kn 24% 

3.3 Izgradnja pješačke staze u ulici Vijeća 

Europe  

                

850.000,00 kn  

                

790.927,63 kn  

93% 

3.4 Rekonstrukcija radničkog doma - B. 

Naselje 

                

106.000,00 kn  

                

102.133,80 kn  

96% 

3.5 Obnova nogometnog stadiona i izgradnja 

atletske staze na adresi 204. vukovarske 

brigade 

             

3.200.000,00 kn  

             

3.168.018,35 kn  

99% 

                        UKUPNO: 40.656.000,00 kn 15.222.661,90 kn 37% 

         

         

II JAVNA RASVJETA PLAN IZVRŠENJE  

1 Izrada projektne dokumentacije javne                                       90% 
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rasvjete 40.000,00 kn  36.125,00 kn  

2 Dore Pejačević                     

84.000,00 kn  

                   

72.848,13 kn  

87% 

3 Nadzor izgradnje javne rasvjete.                      

6.500,00 kn  

                     

6.250,00 kn  

96% 

                         UKUPNO:                 

130.500,00 kn  

                

115.223,13 kn  

88% 

         

III PROGRAM GRADNJE GRAĐEVINA 

ZA GOSPODARENJE KOMUNALNIM 

OTPADOM 

PLAN IZVRŠENJE  

1 Sanacija odlagališta komunalnog otpada  

"Petrovačka dola" u Vukovaru 

             

2.300.000,00 kn  

             

1.938.584,19 kn  

84% 

                          UKUPNO:              

2.300.000,00 kn  

1.938.584,19 kn 84% 

         

IV NERAZVRSTANE CESTE PLAN IZVRŠENJE  

1 Izrada projektne dokumentacije za 

nerazvrstane ceste u  

gradu Vukovaru 

                

130.000,00 kn  

                   

80.250,00 kn  

62% 

2 Izgradnja spojne ceste K.P. Krešimira - 12 

Redarstvenika 

                

250.000,00 kn  

                                  

-   kn  

0% 

                        UKUPNO:                 

380.000,00 kn  

                   

80.250,00 kn  

21% 

         

SVEUKUPNO:   I + II + III + IV            

47.991.500,00 kn  

          

21.138.991,05 kn  

44% 

 

IZVRŠENJE PROGRAMA GRADNJE GRAĐEVINA ZA GOSPODARENJE 

KOMUNALNIM OTPADOM  

 

Sastavni dio Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 

2018. godini 

 

     

A) PRIHODI PLAN IZVRŠENJE  

1 PRORAČUN                 

230.000,00 kn  

                

203.758,42 kn  

89% 

2 FOND ZA ZAŠTITU OKOLIŠA I 

ENERGETSKU UČINKOVITOST 

            

2.070.000,00 kn  

            

1.734.825,77 kn  

84% 

  UKUPNO: 2.300.000,00 kn  1.938.584,19 kn  84% 

     

B) RASHODI PLAN IZVRŠENJE  

     
1 Sanacija odlagališta komunalnog otpada  

"Petrovačka dola" u Vukovaru 

            

2.300.000,00 kn  

            

1.938.584,19 kn  

84% 
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  UKUPNO: 2.300.000,00 kn  1.938.584,19 kn  84% 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost i D. Čulig – pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i 

zaštitu okoliša. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (20-G. Bošnjak izašao iz 

vijećnice) donosi  

O D L U K A 

 o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2018. 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2018. godinu kako slijedi   

 

IZVRŠENJE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. g. 

A) PRIHODI PLAN IZVRŠENJE  

1 PRORAČUN 11.110.000,00 kn 10.235.042,80 kn 92% 

2 KOMUNALNA NAKNADA 7.020.000,00 kn 7.343.984,55 kn 105% 

3 FOND ZA OBNOVU I RAZVOJ GRADA 

VUKOVARA 

820.000,00 kn 816.263,06 kn 100% 

4 NAKNADA ZA ZADRŽAVANJE 

NEZAKONITO IZGRAĐENIH ZGRADA 

35.000,00 kn 35.000,00 kn 100% 

5 NAKNADA OD ZAKUPA I PRODAJE 

POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA 

1.500.000,00 kn 909.483,91 kn 61% 

  UKUPNO: 20.485.000,00 kn 19.339.774,32 kn 94% 

B) RASHODI PLAN IZVRŠENJE  

R.br. KOMUNALNA DJELATNOST IZNOS IZNOS  

1 UREĐENJE I ODRŽAVANJE JAVNIH 

POVRŠINA 

9.840.000,00 kn 9.151.920,91 kn 93% 

1.1 Plan održavanja javnih površina. 5.100.000,00 kn 4.752.336,74 kn 93% 

1.2 Uređenje parkovnih površina. 200.000,00 kn 165.717,55 kn 83% 

1.3 Hortikulturalno uređenje javnih površina. 30.000,00 kn 22.000,00 kn 73% 
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1.4 Nabava urbane opreme i štandova. 130.000,00 kn 117.428,70 kn 90% 

1.5 Nabava opreme za parkove i dječja 

igrališta. 

240.000,00 kn 250.926,45 kn 105% 

1.6 Postavljanje urbane opreme i štandova. 90.000,00 kn 79.649,32 kn 88% 

1.7 Popravak igrala na dječjim igralištima i 

urbane opreme 

50.000,00 kn 49.390,74 kn 99% 

1.8 Postaljanje polupodzemnih kontejnera 250.000,00 kn 248.001,88 kn 99% 

1.9 Sanacija nogostupa i stubišta. 3.500.000,00 kn 3.282.269,66 kn 94% 

1.10 Neplanirani interventni radovi na javnim 

površinama 

120.000,00 kn 109.844,93 kn 92% 

1.11 Održavanje fontana 70.000,00 kn 51.908,28 kn 74% 

1.12 Male komunalne usluge 30.000,00 kn -   kn 0% 

1.13 Potrošnja vode za fontane i navodnjavanje 30.000,00 kn 22.446,66 kn 75% 

2 ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH 

CESTA 

6.630.000,00 kn 6.479.533,24 kn 98% 

2.1 Održavanje nerazvrstanih cesta - sanacija i 

održavanje kolnika uključivo udarne rupe. 

5.300.000,00 kn 5.150.197,52 kn 97% 

2.2 Horizontalna i vertikalna signalizacija 330.000,00 kn 325.600,61 kn 99% 

2.3 Nadzor sanacija 100.000,00 kn 106.159,39 kn 106% 

2.4 Zimska služba 900.000,00 kn 897.575,72 kn 100% 

3 ODRŽAVANJE PARKIRALIŠTA -   kn -   kn  

3.1 Održavanje parkirališta uz višestambene 

objekte 

-   kn -   kn  

4 AUTOBUSNA UGIBALIŠTA, 

STAJALIŠTA I NADSTREŠNICE 

5.000,00 kn 4.990,00 kn 100% 

4.1 Sanacija i održavanje autobusnih ugibališta 

i nadstrešnica 

5.000,00 kn 4.990,00 kn 100% 

5 JAVNA RASVJETA 3.260.000,00 kn 3.004.033,25 kn 92% 

5.1 Električna energija - opskrba i mrežarina 2.000.000,00 kn 1.767.745,28 kn 88% 

5.2 Električna energija - semafori i fontane  30.000,00 kn 29.683,74 kn 99% 

5.3 Nabava i ugradnja blagdanske rasvjete 50.000,00 kn 49.995,31 kn 100% 

5.4 Upravljanje sustavom javne rasvjete 20.000,00 kn 18.375,00 kn 92% 

5.5 Sanacije javne rasvjete 160.000,00 kn 159.466,45 kn 100% 

5.6 Održavanje javne rasvjete 1.000.000,00 kn 978.767,47 kn 98% 

6 ODVODNJA ATMOSFERSKIH VODA 500.000,00 kn 471.700,93 kn 94% 

6.1 Održavanje sustava oborinske odvodnje 500.000,00 kn 471.700,93 kn 94% 

7 HIDRANTSKA MREŽA 200.000,00 kn 198.750,00 kn 99% 

7.1 Održavanje hidrantske mreže 200.000,00 kn 198.750,00 kn 99% 

8 DEPONIJE 50.000,00 kn 28.845,99 kn 58% 



 
17 

8.1 Sanacija divljih deponija 50.000,00 kn 28.845,99 kn 58% 

  UKUPNO: 20.485.000,00 kn 19.339.774,32 kn 94% 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

UTROŠKA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE, ZAKUPA ZA 

RIBNJAKE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM I DAVANJA NA KORIŠTENJE 

BEZ JAVNOG POZIVA POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU RH 

ZA 2018. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i M. 

Grubišić – pročelnica UO za gospodarstvo, piljoprivredu i međunarodnu suradnju. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (20 - G. Bošnjak izašao iz 

vijećnice) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju „Programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, 

prodaje, zakupa za ribnjake, prodaje izravnom pogodbom i davanja na korištenje bez javnog 

poziva poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH za 2018. godinu“, a koje je sastavni dio ove 

Odluke.  

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

  

TOČKA 8. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

UTROŠKA SREDSTAVA ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2018. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i M. 

Grubišić – pročelnica UO za gospodarstvo, piljoprivredu i međunarodnu suradnju. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: F. Sušac i M. Grubišić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (20 - G. 

Bošnjak izašao iz vijećnice) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju „Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 

2018. godinu“, a koje je sastavni dio ove Odluke.  



 
18 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 9. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU OBRAČUNA PRORAČUNA GRADA 

VUKOVARA ZA 2018. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i V. Šibalić 

– pročelnica UO za financije i nabavu. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – ne prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – nakon rasprave - prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: B. Nikolić, V. Šibalić, V. Vujić, M. Grubišić, I. Mujkić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 18 glasova „ZA“ i dva 

glasa „PROTIV“ (ŽIVI ZID i D. Buljan) donosi 

ODLUKA O USVAJANJU 

OBRAČUNA PRORAČUNA GRADA VUKOVARA ZA 2018. 
 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 10. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O KORIŠTENJU POSLOVNIH 

PROSTORA I USLUGA PODUZETNIČKOG INKUBATORA VUKOVAR 

Uvodno obrazloženje dali D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnosti i M. Grubišić – pročelnica UO za gospodarstvo, poljoprivredu i međunarodnu 

suradnju. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a –prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (20-G. Bošnjak izašao iz 

vijećnice) donosi  

O D L U K A 

o izmjeni Odluke o korištenju poslovnih prostora i usluga Poduzetničkog inkubatora 

Vukovar  

 U odluci o korištenju poslovnih prostora i usluga Poduzetničkog inkubatora Vukovar 

(„Službeni vjesnik“ br. 2/16) u članku 17. stavak 1. mijenja se i glasi: 

           „Cjenik svih usluga Poduzetničkog inkubatora donosi gradonačelnik na prijedlog 

Provoditelja programa.“ 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 11. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA SUCE POROTNIKE 

ŽUPANIJSKOG I OPĆINSKOG SUDA U VUKOVARU 

Uvodno obrazloženje dala je D. Benaković – predsjednica Odbora za izbor i imenovanje. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a – nakon rasprave – ne prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: B. Nikolić, D. Benaković, D. Maduna, K. Ozdanovac, F. Sušac i G. 

Bošnjak. 

 

Vijećnik B. Nikolić (DSS) daje amandman kojim predlaže da se u Odluci o prijedlogu 

kandidata za suce porotnike Županijskog i Općinskog suda u Vukovaru članak 1. dopuni 

kandidatima za suce porotnike Općinskog suda. 

Predsjednik daje na glasanje prijedlog amandmana  i isti je s 3 glasa „ZA“ (SDP i DSS) 

odbijen. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 16 glasova „ZA“ i 5 glasova 

„PROTIV“ (ŽIVI ZID, DSS, SDP i MB 365-STRANKA RADA I SOLIDARNOSTI) donosi  

ODLUKA 

 Predlaže se Skupštini Vukovarsko-srijemske županije da za suce porotnike za područje 

Grada Vukovara imenuje: 

OPĆINSKI SUD 

1. Mile Babić 

2. Boris Bauranov 

3. Marija Beinrauh 

4. Slobodan Božanović 

5. Manda Čibarić 

6. Ratko Dovičin 

7. Svetlana Dragaš 

8. Ana Đapić 

9. Radivoj Đurić 

10. Milijana Đermanović 

11. Mirela Grdović 

12. Jovan Ilić 

13. Jovana Jelić Vuletić 

14. Anka Jovanović 

15. Slavoljub Karagić 

16. Kristina Karaula 

17. Jelisavka Koljaja 

18. Marina Kos 

19. Sanja Kosanović 

20. Pavao Krištić 

21. Branko Majkić 

22. Božana Maul 

23. Damir Mažar 

24. Milutin Miletić 
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25. Velimir Molnar 

26. Sonja Narančić 

27. Jovanka Oljača 

28. Zvonko Panković 

29. Jasmina Posanović 

30. Dušan Radmanović 

31. Dušica Rokvić 

32. Drago Todorović 

33. Marjan Tokić 

34. Alojzija Vidaković 

35. Vanja Vidaković 

36. Stjepan Vidić 

37. Ilija Vojnović 

38. Stjepan Vučković 

OPĆINSKI SUD MLADEŽ 

1. Marija Beinrauh 

2. Ratko Dovičin 

3. Ana Đapić 

4. Mirela Grdović 

5. Kristina Karaula 

6. Marina Kos 

7. Pavao Krištić 

8. Božana Maul 

9. Marija Meden 

10. Zvonko Panković 

11. Marjan Tokić 

12. Stjepan Vučković 

ŽUPANIJSKI SUD 

1. Marko Čeprnja 

2. Milijana Đermanović 

3. Radivoj Đurić 

4. Stana Kolundžija 

5. Tomislav Kovač 

ŽUPANIJSKI SUD MLADEŽ 

1. Marina Kos 

2. Damir Mažar 

3. Marija Meden 

4. Jasmina Posanović 

5. Stjepan Vučković 

 

 Odluka se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 12. 

 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 

Dovršeno u 13.00 sati. 

 

Zapisnik vodila      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Sesvečan      Tomislav Šota, dr.med.vet. 


